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Klasa: 021-05/17-01/12 

UrBroj:2198/16-02-17-3 

 

IZVADAK 

iz Zapisnika  4. sjednice Gradskog vijeća Grada Biograda na Moru održane dana 7. prosinca 

2017. godine u Gradskoj  vijećnici  Grada Biograda na Moru, Trg kralja Tomislava 5 s 

početkom u 08,00 sati. 

 

SJEDNICI SU NAZOČNI: 

1. Toni Bogdanić 

2. Ante Fuzul 

3. Branka Golić 

4. Ivica Kapitanović 

5. Slavica Jeličić 

6. Marko Jurić 

7. Nikoleta Mustapić 

8. Josipa Pribilović 

9. Robert Pelicarić 

10. Ivana Stamičar 

11. Tonči Šangulin 

12. Angela Šarić Lončar 

13. Antoni Rudić 

14. Marija Zrilić 

 

 

       Prema prozivniku utvrđeno je da je na sjednici nazočno 14 vijećnika. 

        Izostanak opravdao vijećnik Leo Zorica 

         

        Sjednici su nazočni: Ivan Knez gradonačelnik Grada Biograda na Moru, Suzana Horvat 

Kolanović, Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, Martina Mrkić, voditeljica Odsjeka za 

gospodarstvo i financije, Davor Ivanović, voditelj Odsjeka  za prostorno uređenje, 

graditeljstvo i zaštitu okoliša,  Ivo Stopfer, Predsjednik Vijeća I Mjesnog odbora Grada 

Biograda na Moru za predio Poluotok i Centar. 

 Kao izvjestitelji: Marin Colić direktor Komunalca d.o.o., Nikola Kusijanović, 

predstavnik Bošane d.o.o. Biograd na Moru i Slavko Adžić Kapitanović, predsjednik 

Odbora za javna priznanja Grada Biograda na Moru, predstavnici medija: Stjepan Mišulić, 

B-Portal, Zadarski list, Jelica Farkaš, samostalni novinar te građanin grada Biograda na Moru 

Pere Jakovljev. 

         Sjednicom predsjedava Tonči Šangulin, predsjednik Gradskog vijeća. 

         Zapisnik vodi Ana Nimac, administrativni referent- tajnica 

 Na pitanje predsjednika Gradskog vijeća ima li primjedbi na izvadak 3. sjednice nije se 

javio nitko.  

         Verifikacija zapisnika sa 3. sjednice  -  usvojena bez  primjedbi. 
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Predsjednik Gradskog vijeća predlaže slijedeći  

 

DNEVNI    RED: 
 

 
1. Aktualni sat 
2. Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Grada Biograda na Moru za 2017. godinu – Rebalans 

II. 
3. Prijedlog Odluke o izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Biograda na Moru za 2017. godinu 

4. Prijedlog Odluke o izmjenama Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture u Gradu Biogradu na Moru za 2017. godinu 

5. Prijedlog Proračuna Grada Biograda na Moru za 2018. godinu sa projekcijom proračuna za 
2019. i 2020. godinu, te planom razvojnih programa za razdoblje od 2018. do 2020. godine 

6. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Biograda na Moru za 2018. godinu 
7. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Biograda na 

Moru za 2018. godinu 

8. Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Biogradu 

na Moru za 2018. godinu 

9. Prijedlog Odluke o donošenju Plana gospodarenja otpadom Grada Biograda na Moru za 

razdoblje 2017. - 2022. godine 

10. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o gradskim porezima i prirezu na 
dohodak Grada Biograda na Moru 

11. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke  o korištenju javnih površina za 

postavljanje kioska i drugih montažnih objekata i naprava radi pružanja ugostiteljskih, 

turističkih, trgovačkih i sličnih usluga 

12. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika 

13. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o stipendiranju učenika i studenata 

14. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o javnim priznanjima Grada Biograda na Moru 

15. Prijedlog Odluke o osiguranju financijskih sredstava Agenciji za pravni promet i 

posredovanje nekretninama, Zagreb, Savska cesta 41/VI za pokriće dijela troškova građenja 

6 (šest) višestambenih građevina u naselju Biograd na Moru prema provedbenom programu 

društveno poticane stanogradnje (POS) 

16. Prijedlog Odluke o kupnji 6 (šest) stanova u naselju Biograd na Moru za potrebe grada 

Biograda na Moru od prodavatelja Agencije za pravni promet i posredovanje nekretninama, 

Zagreb, Savska cesta 41/VI 

17. Prijedlog Odluke o poništenju Odluke o raspisivanju i provođenju javnog natječaja za 

prodaju građevinskog zemljišta - nekretnina oznake kč. br. 5/21, Kosa, površine 3.000 m2, 

upisane u zemljišnoknjižnom  ulošku broj 9664 k. o. Biograd, KLASA: 944-01/16-01/36, 

URBROJ: 2198/16-02-16-5 od 14. rujna 2016. godine 

18. Prijedlog Odluke o raspisivanju i provođenju javnog natječaja radi prodaje nekretnine 

oznake kat. čest. br. 3439, Kumenat, površine 763 m2, upisane u zemljišnoknjižnom ulošku broj 

628   k. o. Biograd 

19. Prijedlog Odluke o prodaji 16 građevinskih zemljišta u Industrijskoj zoni Biograd na Moru 

20.Prijedlog Zaključka o kupnji nekretnine oznake kat.čest.br. 2274/4, D. Granda, put, površine 

110 m², upisane u zemljišnoknjižnom ulošku broj 1722 k. o. Biograd na Moru, vlasnika Marice 

Weiser u svrhu izgradnje dijela prometnica – nerazvrstane ceste (Ulica Velike Kapele), 
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21.Prijedlog Zaključka o kupnji nekretnine oznake kat.čest.br. 3707/16, Prućanik-Gladuša, 

šuma, površine 1092 m², upisane u zemljišnoknjižnom ulošku broj 10117 k. o. Biograd na 

Moru, vlasnika t. d. MIRNOVEC PARK d. o. o., Biograd na Moru u svrhu izgradnje prometnice 

– nerazvrstane ceste na predjelu zv. Iza Gladuša  

22.Prijedlog Zaključka o kupnji nekretnina kat. čest. br. 1987/12, i kat. čest. br. 1987/14, obje 

upisane u zk. ulošku broj 10126, i kat. čest. br. 1987/15 upisane u zk. ulošku broj 6654, sve k. 

o. Biograd, radi izgradnje prometnice (ulica Mihovila Pavlinovića) i sustava odvodnje otpadnih 

sanitarnih voda 

23. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra nekretnina kat. čest. br. 3083/3, put, 

površine 4 m2, upisane u zk. ul. broj 4360 k. o. Biograd 

24.Prijedlog Odluke o ispravku pogreške u kartografskom dijelu Urbanističkog plana uređenja 

za cjelovito građevinsko područje Grada Biograda na Moru - središnji dio južno od Jadranske 

ceste (Poluotok, Jaz, Vruljine, Bošana, dio Primorja, Kožina, Centar, Tuče, Glavica, Rust, 

Meterize, Granda) 

25.Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o poslovanju trgovačkog društva 

BOŠANA d. o. o. za turizam i usluge Biograd na Moru za 2016. godinu 

26.Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o poslovanju trgovačkog društva 

KOMUNALAC d. o. o. Biograd na Moru za 2016. godinu 

27.Prijedlog Odluke o dodjeli Nagrade Grada Biograda na Moru za životno djelo za 2017. 

godinu gospođi Katarini Pervan, mag. pharm. 

 
 Predloženi dnevni red  usvojen sa 10 glasova „ZA“ 0-„PROTIV“ 4 „SUZDRŽANO“ 
. 
 
AD/1. AKTUALNI SAT 

Vijećnik Ante Fuzul 

S obzirom da su nam odgovori na vijećnička pitanja postavljena na 2. sjednici Gradskog vijeća 

dostavljeni tek na početku 3. sjednice te se nismo mogli upoznati sa istima i iskoristiti pravo iz 

članka 62. stavka 1. Poslovnika grada Biograda na Moru da iskažemo svoje mišljenje o tome, 

želim iskoristiti to svoje pravo te izreći svoje mišljenje sada prije postavljanja pitanja na ovoj 

sjednici.  

Dakle, na 2. pitanje koje je bilo postavljeno vezano za putovanja u Ljubljanu i Beograd na 

turističke sajmove nije odgovoreno u potpunosti, te tražim da se isto upotpuni. Ja znam da su 

gradonačelnika zvali Zmaj u mladosti, ali ne vjerujem da je u ovim godinama letio u Beograd i 

Ljubljanu i pritom na svojim leđima nosio cijelu delegaciju. Isto tako, sumnjam da su spavali 

kod spomenika neznanom junaku na Kalemegdanu.  

Dakle, molim da se upotpune informacije oko troškova prijevoza za Ljubljanu i Beograd, te s 

obzirom da ste prilikom dostavljanja prvih odgovora pokazali da Vam informacije znaju 

izostati, dostavite i račune prijevoza za Ljubljanu (nemojte izostaviti poseban trošak 

dogradonačelnika, koji je sam putovao), te račune prijevoza i smještaja u Beogradu. Isto tako, 

bilo bi dobro da iskažete i troškove najma štanda koji je unajmljen, troškove hostesa koje su 

korištene tijekom sajma. 

Pitanje je tražilo da se kaže koliko je djelatnika TZ Biograd bilo u toj delegaciji. U kojem 

svojstvu je u delegaciji grada prisustvovao Zdravko Šarić, Ana Adžić, Marina Barbaroša i Lobel 

Krpina koji, koliko je meni poznato nisu djelatnici ni gradske uprave, a ni TZ Biograd. Nadalje, 

zašto je Drini Bešenić za Ljubljanu i Zoranu Matić isplaćena naknada za taxi prijevoz, s 

obzirom na to da se ti troškovi pokrivaju iz dnevnica, a koliko vidim istima su isplaćene 

dnevnice u punom iznosu po danu boravka sukladno odluci koja je dostavljena uz odgovor. 
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Zadnji dio odgovora koji se odnosi na Ljubljanu i poznati stream, moram Vas upozoriti da je 

stream počeo negdje oko 12.00 sati, a ja sam stream gledao u popodnevnim satima oko 15.45 

nakon povratka sa posla i to na FB stranici grada i isti je nestao sat vremena nakon mog 

komentara, tako da mi je teško za povjerovati da nemate kopiju. Osim toga, trgovačko društvo 

ili agenciju koja je navedena u odgovoru ne mogu pronaći ni slovenski inspektori u njihovom 

sudskom i obrtnom registru niti je itko od tih inspektora koji rade i preko 20 godina ikad čuo 

za njih u Ljubljani, a pitao sam jednog od njihovih organizatora sajmova i kongresa kojeg 

poznajem, pa molim da mi dostavite račun za navedeni stream. 

 

Vijećnik  Ante Fuzul 

1.  Na 2. sjednici Gradskog vijeća postavljeno je pitanje u kojem se tražilo izvješće o prodaji 

nekretnina u vlasništvu Grada Biograda na Moru u razdoblju od 01. siječnja 2007. do 01. 

siječnja 2017. godine. Ja bih htio da mi dostavite izvješće o nekretninama koje su tijekom istog 

tog razdoblja dobivene na poklon ili kupljene od Republike Hrvatske i za one koje su kupljene 

molio bih da mi se dostavi u tablici plaćena vrijednost. Odgovor molim da dostavite pisanim 

putem do slijedeće sjednice. 

2. S obzirom da se u rebalansu povećava stavka reprezentacija, službena putovanja i 

intelektualne usluge molim da mi se odgovori za zadnji mandat gradonačelnika koliko su 

iznosili troškovi reprezentacije te koji ugostitelji su pružali te usluge, tko je najčešće putovao i 

u koju svrhu, te koliko je novca potrošeno za ta putovanja, te kome su isplaćivane naknade za 

intelektualne usluge i koji su iznosi u pitanju? 

 Vijećnik  Krsto Milačić 

1.  S obzirom na činjenicu da je kroz rebalans proračuna povećana stavka Biogradsko ljeto – 

razne manifestacije za 1.550.000 kn pretpostavljamo da je dobar dio toga otišao na Music street 

festival. Sama manifestacija je zanimljiv način pristupa zabavljanju gostiju i svakako je nešto 

što osvježava našu ponudu. Ono što me zanima je gdje su izvođači bili smješteni i gdje su se 

hranili, da li je bio natječaj za smještaj i prehranu, odnosno na koji način se birao smještaj i 

ugostitelj kod kojeg su se izvođači hranili, te na kraju koliko je to koštalo? 

2.  Koliko je sredstava prikupljeno za „spomeničku rentu“ tijekom vladavine gradonačelnika 

Kneza te gdje su uložena ta sredstva s obzirom na činjenicu da je riva u raspadu, odnosno sa 

fasada otpadaju komadi žbuke, a na nogostupu je jako puno ispucanih ploča, te one 

predstavljaju opasnost za sigurnost građana jer su česti padovi na nogostupu. Da li je Grad išta 

uložio u obnovu fasada i nogostupa iz tih sredstava?   

Odgovor u pisanom obliku. 

Vijećnica Slavica  Jeličić -Pitanja za gradonačelnika : 

1. Na sjednici održanoj u 7. mjesecu ove godine vezano za protupožarnu zaštitu upoznati smo 

od zapovjednika vatrogasne postrojbe Biograd o katastrofalnoj situaciji u slučaju da se dogodi 

požar u park šumi Soline.  

Rečeno je da će se morati poduzeti određene akcije,a  ovo ljeto smo svjedočili katastrofama 

koje su požari napravili u RH i na našem području.  

Pitanje je da mi pisano odgovorite koje su se aktivnosti poduzele vezano za park šumu 

Soline za zaštitu od mogućeg požara.  

 

2. Vidimo i čitamo da se dosta gradova u RH uključilo u povlačenje sredstava iz EU fondova 

za onovu fasada. Da li se grad Biogrtad uključio u  akciju, postoji li evidencija koliko je u gradu 

bilo interesa za to i da li je uopće nešto povučeno iz EU fondova za to.  

   Gradonačelnik:  S obzirom na obimnu  dokumentaciju koju je potrebno prikupiti kao i 

plaćanje troškova izrade projekta i dr. dovelo je do toga da u većini slučajeva vlasnici kuća nisu 

zainteresirani za apliciranjem  radi povlačenja sredstava iz EU fondova.  
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Vijećnik Antoni  Rudić: 

  1.Da li Grad ima namjeru sanirati višemilijunski manjak? Ako nema namjeru smanjiti 

manjak,  objasniti razloge istog. Ako ipak ima namjeru saniranja manjka, koji su rokovi 

odnosno dinamika povrata , iz kojih izvora i na koji način . 

 Martina Mrkić stručni suradnik u Odsjeku za gospodarstvo i financije : Razmjerno kroz 

godine, koliko će to godina biti 5,10 godina okvirno. 

 2. Kada dolazi do probijanja određenih proračunskih stavki na kontu  rashoda, uz znatnija 

indeksna odstupanja kao recimo u slučaju  ljetne manifestacije , da li se odluke o dodatnom 

finaciranju odnosno novim izdacima što opterećuju proračun donose ad hoc odlukom  ili pak 

postoje stručne cost benefit analize ? 

 Gradonačelnik: Ništa se ne donosi ad hoc. 

 

AD/2. 

          Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Grada Biograda na Moru za 2017. godinu – 

Rebalans II.  

Vijećnik Ante Fuzul 

Rebalans proračuna:  

S obzirom na činjenicu da je prirez uveden zbog smanjenih prihoda po osnovi poreza za nekih 

cca 700.000 kn, a tijekom prošle godine došlo do povećanja prihoda po osnovi poreza i prireza 

za 1.840.000 kn, da li imate u planu smanjiti ili potpuno ukinuti prirez jer to nije vidljivo iz 

proračuna za 2018. te projekcija za naredne dvije godine? 

Iako smo na prethodnoj sjednici komentirali loše rezultate izvršenja proračuna, te naglasili loše 

planiranje posebno kod stavki komunalnog doprinosa i naknade, ono što nam je posebno palo 

u oči je realizacija stavke Pomoći iz državnog proračuna temeljem prijenosa EU sredstava. Sa 

30.000.000 kn svesti proračun u ovom rebalansu na svega 120.000 kn je više nego sramotno. 

Sve ono što se tako pompozno najavilo: stambena zgrada POS, poduzetnički inkubator, 

izgradnja TIC, dogradnja vrtića Kosa Zapad kojima ste se pod sloganom "Samo djela" hvalili i 

kroz kampanju, sad na kraju godine su ispali ništa više nego floskula. Ali to nije slučajno, jer 

se isto desilo i prošle godine na rebalansu II na kojem ste izbrisali sve projekte jer nijedan nije 

doveden dalje od projektne dokumentacije. No, u isto vrijeme, svojim vjernim slugama podižete 

sredstva za reprezentaciju, putovanja na koja idu ljudi koji nisu u sastavu Gradske uprave što 

imamo primjer sajma u Beogradu i Ljubljani, povećavate sredstva za intelektualne i osobne 

usluge, plaćate dodatna sredstva za zatezne kamate što je van svake pameti. S obzirom na 

kompletno stanje proračuna koji ju rebalansu došao na manje od 50% realizacije stvarno ste 

bliže mom viđenju vašeg slogana te on stvarno je „samo zdjela“. 

Zato predlažem da se sredstva predviđena za ove dvije stavke reprezentacije i putovanja te dijela 

intelektualnih usluga preusmjere za rekonstrukciju vrtića centar koju ste u ovom rebalansu 

ukinuli. 

 Gradonačelnik: Hvala vijećniku Anti Fuzul, što se tiče  prireza, teško je to reći, žao mi 

je što i prije nije uveden, puno ljudi koji imaju vikendice se prijavilo u Biograd iz drugih 

gradova kao što je Varaždin i dr.gradovi jer je kod njih veći prirez. Ta opterećenja su minimalna 

i nećemo to ukinuti. 

 Da bi se  uravnotežio gradski proračun za 2017. godinu prihodi od komunalnog 

doprinosa i naknade um jesto 33.181.614 kuna sad iznose 14.484.678 kuna. Prihodi od prodaje 

nefinancijske imovine s 29.419.606 kuna smanjuju se na 10.932.035 kuna, a kapitalne pomoći 

iz državnog proračuna sa 6.900.000 kuna na 3.500.000 kuna. Također smanjuju se sredstva 

temeljem EU fondova umjesto 30.019.374 kune sad su 120.00,00 kune. 
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 Pred nama su projekti u ukupnom iznosu od 106 milijuna kuna, izgradnja poduzetničkog 

inkubatora, reciklažnog dvorišta, rekonstrukcija ljetnog kina, dogradnja dječjeg vrtića na Kosi 

– Torovima i vrtića u centru, izgradnja zgrade Turističkog informativnog centra, rekonstrukcija 

gradske tržnice i ribarnice, izgradnja trafostanice u Industrijskoj zoni Biograd, nastavak 

izgradnje Gradske knjižnice, sanacija odlagališta Baštijunski  brig i drugi koji će se  realizirati 

ili započeti realizirati u idućoj godini. 

 Kad su u pitanju planirana ulaganja kroz kapitalne pomoći ili potpore u ukupnom iznosu 

od 5.681.482 kune za Bošanu je planirano 200.000,00 kuna. Komunalcu 3.000.000, na 

održavanju vjerskih objekata - sanacija  crkve sv. Stošije 500.000 kuna, a za sufinanciranje 

izgradnje Županijskog centra za gospodarenje otpadom Biljane Donje u iznosu od 1.981.482 

kune. 

 U 2018. godini značajan prihod planiran je temeljem pomoći iz državnog proračuna 

temeljem prijenosa EU sredstava u iznosu od 59,3 milijuna kuna. 

 Na pitanje ima li još  još potrebe za obrazloženjem vijećnik Ante Fuzul odgovorio je da  

ne treba odgovor bio je iscrpan , slušam već 10 godina za Golf igralište. 

 Gradonačelnik Što se tiče Golf igrališta Grad je  sve smo napravio, za sve to triba puno 

novaca i vrimena. 

          Gradsko vijeće sa 9 glasova “ZA“ 5 „PROTIV“  0„SUDRŽANO“ 

Gradsko vijeće donijelo je Izmjene i dopune Proračuna Grada Biograda na Moru za 2017. 

godinu – Rebalans II.  

 Tekst Rebalansa II  čini sastavnicu izvornog zapisnika. 

 

AD/3. 

 Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Biograda 

na Moru za 2017. godinu . 

 Gradsko vijeće sa 9 glasova“ZA“ 3“PROTIV“ 1 „SUZDRŽAN“  usvojilo  

Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Biograda na Moru za 

2017. godinu . 

 Tekst Programa čini sastavnicu izvornog zapisnika. 
 

AD/4.  
           Prijedlog Odluke o izmjenama Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture u Gradu Biogradu na Moru za 2017. godinu 

 Gradsko vijeće sa 10 glasova „ZA“ 4 „PROTIV“  usvojilo Programa gradnje objekata 

i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Biogradu na Moru za 2017. godinu. 

 

AD/5. 

          Prijedlog Proračuna Grada Biograda na Moru za 2018. godinu sa projekcijom proračuna 

za 2019. i 2020. godinu, te planom razvojnih programa za razdoblje od 2018. do 2020. godine. 

          Gradonačelnik: Planirani proračun za 2018 godinu iznosi 176,8 milijuna kuna što je 

povećanje u usporedbi s ovogodišnjim za gotovo 45 posto Najznačajniji  izvori prihoda ostaju 

komunalni doprinos, prodaja građevinskog zemljišta, prihodi od poreza te pomoći iz državnog 

proračuna temeljem prijenosa EU  financijakih sredstava. Između ostalog planira se izgradnja 

Poduzetničkog inkubatora, reciklažnog dvorišta, rekonstrukcija ljetnog kina, dogradnja dječjeg 

vrtića na Kosi, rekonstrukcija dijela matičnog vrtića, gradnja Turističko-informativnog centra, 

rekonstrukcija gradske tržnice i ribarnice, gradnja trafostanice u Industrijskoj zoni te sanacija 

odlagališta otpada na Baštijunskom brigu. Uz navedno, planirane su i kapitalne potpore 

komunalnoj tvrtki Bošana za izgradnju javne rasvjete i odvodnja otpadnih i oborinskih voda. 

Komunalcu za izgradnju kanalizacijske mreže, zatim za sredstva za održavanje vjerskih 

objekata. 
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U  raspravi sudjelovali: 

Vijećnica Slavica Jeličić kazala je kako je proračun za slijedeću godinu još izdašniji nego 

za prošlu, te zatražila da joj se  dostavi pisani  odgovor  na temelju kojeg plana i 

programa su odobrena sredstva  udruzi Hipokampus i Volonter  na temelju kojih 

projekata. 

Vijećnik Antoni Rudić pitao je kada će započeti uređenje sportskog igrališta u sklopu 

Osnovne škole Biograd na Moru s obzirom da je kako je primjetio, ta stavka u iznosu  300 

tisuća kuna uvrštena u proračun. 

 Gradonačelnik je zahvalio oporbi na pritisku u rješavanju ovog problema te kazao kako 

je izrađen projekt u vrijednosti oko milijun i 200 tisuća kuna te da će Grad Biograd na Moru 

za sljedeće dvije godine pomoći sa ukupno 600 tisuća kuna Zadarskoj županiji kao osnivaču 

škole u projektu obnove  školskog igrališta. 

 Mi pomažemo Županiji  a ne oni nama. Zahvaljujem oporbi što je stalno gurala ovaj 

problem. 

  

      Vijećnik Ante Fuzul 

Iz proračuna za 2018. godinu, te projekcija za 2019. i 2020. godinu vidljivo je da je predviđeno 

pod stavkom 63 pomoći iz inozemstva i od subjekata unutar općeg proračuna“ predviđeno je 

za 2018. godinu nešto malo više od 77 milijuna kuna, za 2019. godinu oko 74 milijuna, te za 

2020. godinu nešto više od 65,2 milijuna kuna. Zanima me kako to mislite ostvariti s obzirom 

da je samo u 2017. godini učinak povlačenja sredstava po toj osnovi bio jednak učinku 

povlačenja koče iz bunara, dakle, bez rezultata. Neću ulaziti u priču oko vaših projekata jer se 

dosada pokazalo da su oni popis želja, te da u ovih 10 godina vaše vladavine nije ostvaren ni 

jedan kapitalni projekt koji je zamislila vaša garnitura. Pritom ću napomenuti da je projekt 

kanalizacijskog sustava Rivijera Biograd na Miru započet za vrijeme gradonačelnika Rudića, 

nastavljen za vrijeme gradonačelnika Eškinje, a vi ste dobili gotovi projekt, projekt proširenja 

groblja je započet za vrijeme gradonačelnika Eškinje, a Funpark Mirnovec koji je bio gotov ove 

godine je privatni projekt koji je opet vodio bivši gradonačelnik Eškinja, te je Grad poprilično 

pogodovao u realizaciji ovog projekta, te se njegovi efekti još ne vide, ali iskreno ne očekujem 

puno od njega. 

Kapitalni projekt športskog bazena A100004 predviđeno je 3.750.000 kn kroz 4 godine od kojih 

je u proračunu za 2017. bilo predviđeno 1.500.000 kn, u idućoj godini 1.500.000 kn, a u 

projekciji za dvije slijedeće 700.000 kn. To je trošak koji će realno biti ostvaren jer se u ovom 

gradu troškovi za projektnu dokumentaciju realno i ostvaruju, ne ostvaruje se nastavak procesa 

nakon projektne dokumentacije te smatram da s obzirom na stanje financija nije potrebno 

opterećivati proračunska sredstva takvim izdatkom.  predsjednik 

Vidim da ste u proračunu predvidjeli za izgradnju TIC 3.600.000 kn. Za izgradnju knjižnice 

predviđeno je 3.500.000 kn, a knjižnica je već navodno gotova. Dogradnja dječjeg vrtića Kosa 

zapad i rekonstrukcija dječjeg vrtića centar, neka mi netko pametan objasni kako je za vrtić 

centar za rekonstrukciju u 2018. dovoljno 500.000 kn, a za Kosu zapad za dogradnju se planira 

2.000.000 kn. Projekt rekonstrukcije ljetnog kina je planiran u 2018. za 4.500.000 kn, projekt 

rekonstrukcije Stare škole u centar za održivi aktivni turizam Biosfera u iznosu 5.500.000 kn. 

S obzirom da sam upoznat sa projektom rekonstrukcije ljetnog kina, te željom da se isti započne 

već početkom iduće godine, da li je gradonačelnik svjestan činjenice da mi već 8 godina imamo 

zatvoreno kino, te da isto rekonstruira više od 10 godina. Ovo kino je barem nešto što imamo u 

gradu i nemamo taj luksuz da ga izgubimo zbog rekonstrukcije koja bi mogla potrajati dugo 

ako imamo u vidu dugotrajnost obnove kino dvorane. 

Drago mi je što vidim da je gradonačelnik počeo slušati oporbu kad je u proračunu predvidio 

sredstva za obnovu školskog igrališta tekući projekt T100005, obnovu ribarnice i obnovu 
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gradske tržnice (kapitalni projekt K100018 i K100019), ali mi se sredstva od 15.160.000 kn za 

tržnicu i ribarnicu kroz naredne 3 godine čine poprilično velika, pa me zanima što je predviđeno 

tamo raditi, te da li postoje troškovnici na temelju kojih je ovo planirano ili se samo bacila cifra 

da lipo izgleda u samom proračunu. 

Nadalje, pregledom rebalansa vidio sam da je pod stavkom kapitalni objekt K100013 za obnovu 

zgrade HNK Primorac ove godine uloženo 500.000 kn, a da je planirano u proračunu za 2018. 

godinu još 2.000.000 kn, a u projekciji za 2019. godinu još 1.000.000 pa me zanima što se radi 

tamo budući da su ti novci dostatni za rušenje i ponovnu izgradnju cijelog objekta. Sanacija 

lovačkog doma je predviđena u svoti 4.200.000 kn, hoće li u tom domu biti smještene sve 

lovačke udruge Zadarske županije ili samo naša. I objasnite mi kako je u isto vrijeme za sanaciju 

vatrogasnog doma dovoljno samo 290.000 kn. 

Predlažem da se razmotri prijedlog da se odgodi navedena sanacija lovačkog doma, te da se ti 

novci preusmjere u nabavu opreme za DVD Biograd prvenstveno iz razloga što je u rebalansu 

brisana nabava terenskog vozila i prolongirana u 2018., a prijeko potrebno je nabaviti opremu 

kako bi zaštita od požara na našem području bila još učinkovitija i kako bi našim vatrogascima 

dali bolje i sigurnije sredstvo za rad. Pored predviđene nabave 1 vozila, mislim da bi nabava 

još jednog vozila bila potrebnija s obzirom na stanje opreme u DVD-u, a sredstva bi se mogla 

rasporediti umjesto na projektnu dokumentaciju za športski bazen za ovu svrhu. Nadalje, 

predlažemo da se sredstva koja su predviđena za sanaciju lovačkog doma prenamjene za nabavu 

mamograma 3D čija je cijena oko 2.000.000,00 kn i za uređenje ordinacije u kojoj bi se takvi 

pregledi vršili u Ortopedskoj bolnici Biograd u visini od cca 500.000 kn. 

Pod kapitalni projekt mogu prihvatiti da se uvrsti nabava kamiona za sakupljanje komunalnog 

otpada, ali ne mogu prihvatiti da se troši 250.000 kn na nabavu osobnog vozila. Svjestan sam 

da je trenutno vozilo staro i da je potreba nabaviti novo, no to vozilo ne mora biti u toj klasi, 

ono može biti u klasi do 150.000 kn, a ostatak novca se može preusmjeriti na kapitalnu pomoć 

pri nabavi informatičke opreme za osnovnu školu budući je intencija Ministarstva prosvjete da 

uvede informatiku u osnovne škole od iduće godine. 100.000 kn bi bila dostatna sredstva za 

nabavu 20 kvalitetnih računala kojima bi djeci Biograda pružili kvalitetne uvjete za što bolji 

ulaz u svijet informatike. 

S obzirom na nebuloze koje sam utvrdio u programu održavanja javnih površina smatram da bi 

s predviđenih sredstava na ime održavanja javnih površina trebalo uzeti 500.000 kn, sa stavke 

sanacije zgrade HNK Primorac 1.000.000 kn, sa stavke sanacije Ribarnice 500.000 kn, te sa 

stavke sanacije Gradske tržnice 1.000.000 kn, sa stavke rekonstrukcija ljetnog kina 

1.000.000,00 kn te sa stavke rekonstrukcija lovačkog doma 1.000.000,00 kn te ta sredstva 

preusmjeriti na dovršenje uređenja kino dvorane kako bi se ista što prije privela svrsi. Za 

rezervu je moguće povući još 1.000.000,00 kn sa stavki sanacije gradske tržnice i ribarnice po 

500.000,00 kn sa svake stavke. Jedna cijela generacija u osnovnoj školi nije imala priliku 

pogledati kino ili kazališnu predstavu u svom Pučkom učilištu i ja to smatram velikim 

problemom. 

 

 Gradonačelnik: Greškom je povučena aktivnost sanacija Lovačkog doma kod  programa 

stambene zgrade POS-a te se amandmanom  broj 5 predlaže da se ta pogreška  ispravi. 

  Sanacija lovačkod doma .........................10.000,00 kuna 

           Aktivnost stambena zgrada POS-a...... 4.200.000,00 kuna 

 
 Predsjednik Gradskog vijeća daje predložene amandmane na glasovanje: 
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Vijećnik Ante Fuzul: 

1/ Amandman Zdravstvena zaštita ženske populacije 18+ nabava mamograma 3D i uređenje 

ordinacije u Ortopedskoj bolnici . Za  je glasovalo 5 ZA“ amandman  nije prošao. 

 

2/ Amandman informatička oprema za Osnovnu školu uređenje i opremanje kabineta za 

informatiku povećanje 100.000,00 kuna , a smanjenje  oznaka pozicije 423  prijevozna 

sredstva za 100.000,00 kuna 5 „ZA“ amandman nije prošao. 

 

3/ Amandman Kapitalni projekt izgradnja knjižnice K100002 oznaka pozicije 421-građevinski 

objekti smanjiti Sanacija Lovačkod doma,  Bošana, Tržnica, Ribarnica Rekonstrukcija 

ljetnog kina,HNK Primorac projekt smanjiti A100005...1.000.000,00 kn 

      K100010....500.000,00 kuna K100019... 1.000.000,00  K100018......500.000,00 kuna 

K100010... 1.000.000,00 kuna K100013.....1.000.000,00 kuna glasovalo 5 „ZA“ 

amandman  nije prošao. 

 

4/ Amandman  Nabava vatrogasnog vozila predviđeno je skidanje 1.500.000 kn sa stavke 

projektna dokumentacija za zatvoreni bazen, ne znam koja je stavka u proračunu. Dakle, 

skidanje kompletnog iznosa i brisanje stavke te dodavanje stavke pod nabava vatrogasnog 

vozila gdje je predviđeno 1.200.000 kn i povećanje na 2.700.000 kn. Glasovalo 

5 „ZA“amandman  nije prošao 

 

5 /Amandman  Gradonačelnika  Greškom je povučena aktivnost Sanacija Lovačkog doma kod  

programa stambenoe zgrade POS-ate se amandmanom  broj 5 predlaže da se ta pogreška  ispravi 

         Sanacija lovačkod doma ..........................10.000,00 kuna 

          Aktivnost stambena zgrada POS-a...... 4.200.000,00 kuna 

          Amandman  sa 9 glasova “ZA“ usvojen. 

 

     Prijedlog Proračuna Grada Biograda na Moru za 2018. godinu sa projekcijom proračuna za 

2019. i 2020. godinu, te planom razvojnih programa za razdoblje od 2018. do 2020. godine. 

    

   Gradsko vijeće sa 9 glasova“ZA“5 „PROTIV“ 0 „SUZDRŽANO“ donijelo Proračun  

Grada Biograda na Moru za 2018. godinu sa projekcijom proračuna za 2019. i 2020. godinu, te 

planom razvojnih programa za razdoblje od 2018. do 2020. godine. 

 

AD/6. 

      Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Biograda na Moru za 2018. godinu 

      Gradsko vijeće sa 9 glasova“ZA“ 5 „PROTIV“  0 SUZDRŽANO“donijelo 

 

Odluku 

o izvršavanju Proračuna Grada Biograda na Moru za 2018. godinu 

 

      Tekst Odluke čini sastavnicu izvornog zapisnika. 

 

AD/7.  

        Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Biograda na 

Moru za 2018. godinu. 

       Vijećnica Branka Golić nakratko napustila sjednicu u 9,30.sati 

       Sjednici je nazočno 13 vijećnika 

       Vijećnik Ivica Kapitanović iz opravdanih razloga  u 9,31 sat napustio sjednicu. 

      Sjednici je nazočno 12 vijećnika. 
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     Vijećnik Ante Fuzul :Troškovi održavanja – troškovnik Bošana d.o.o. 

Prvo pitanje koje mi se nameće nakon što sam sve pročitao je da li je ovo stvarno netko ikad 

pročitao. Jer da je, vjerujem da se ne bi pola ovog platilo. Evo samo nekoliko primjera: 

- Ulice u Kožini – Vlahe Bukovca, Zadarska, Miroslava Kraljevića, Ivana Meštrovića, Jurja 

Dalmatinca i Radovanova se pokose 2-3 puta najviše kroz godinu, najčešće je to 1-2 puta. Radi 

to 1-2 radnika, najčešće to radi Joško Filipović sam. Neka bude da se radi 5 puta i da to kosi 

sam Filipović. Zar ćete stvarno reći da taj radnik potroši 313 sati na košenje tih ulica. Po računici 

kad podijelimo tih 313 sati na 8 sati koliko traje radni dan ispada da Filipović kosi ni manje ni 

više nego 76 dana te ulice svaki dan po 8 sati i još 5 sati priko toga. Meni se to čini 

nevjerojatnim. A takvih nebuloza ima u svakoj stavki koja je navedena u održavanju zelenih 

površina. 

- Heliodrom – kaže da ima 1100 m2 i da se na to potroši 30 sati za košenje ručno – za što, 

košenje asfalta, te da se onda još čisti 10 sati, jel to pokošeno na asfaltu i odvozi se na odlagalište 

otpada. U ulici Dr. Franje Tuđmana se pokosi uz pješačke staze, pa se ostavi trava sa strane, a 

ne kod heliodroma gdje nitko nije bio zadnjih par godina. Ako se i pokosi po rubovima 

heliodroma to ne vjerujem da je 1100 m2 niti da se potroši 30 sati na to i 10 sati na čišćenje. 

 Vijećnica BrankaGolić vratila se na sjednicu u 9,43 sati. 

           Sjednici je nazočno 13 vijećnika. 

- stavka 37. površina pod maslinama – pretpostavljam da je to površina kod Lidla te je 50 sati 

napuhana satnica za ručno košenje. Kosi se 1-2 puta maksimalno, te se za to potroši po 3-4 

sata svaki put. 

-  Sveukupna stavka od 988.000 kn sa PDV-om za održavanje smatram da je prenapuhana, te 

da se treba to revidirati i smanjiti jer se ne radi ni upola toliko. 

-  program čišćenja plaža  za Bošanu, Dražicu i Soline kaže da je za čišćenje tih plaža potrebno 

150 dana pa pretpostavljam da je tu uračunata i priprema plaža. Plaže se nikad nisu pripremale 

prije 1.5., a obično je to urađeno da se naspe šljunak na hrpe, pa se rasporedi i pogura u more. 

Prošle godine se na Bošani pogurao pjesak u more 30.6. i to bagerom u 6 sati ujutro, a ove 

godine 7.7. jer je vjerojatno sezona kasnije počela. Do tada nisam vidio neke značajnije radove, 

no ako i uzmemo početak da je 1.5. nikako ne stoji 150 dana jer poslije 15.9. nema nikoga na 

plaži. Što se tiče naplate od 203.881 kn bez PDV to ispada da je utrošeno ukupno 6.267,48 sati 

na uređenje plaža, što po danu ispada da četiri radnika Bošane rade dnevno 41.78 sati ili 10,45 

sati svaki dnevno tih 150 dana svaki dan. Svaki onaj koji prođe Bošanom, Dražicom ili 

Solinama teško da će svaki dan uočiti četiri djelatnika Bošane koji toliko predano rade na 

uređivanju plaža. Ja ih još nisam vidio tokom ovih godina toliko odjednom na plažama, a pitam 

se kad sam ih uopće vidio na plaži. Stavka je prenapuhana, sve se svodi na čišćenje preko ljeta 

koje po plaži dnevno traje 1 sat maksimalno za odvoz smeća i skupljanje boca ili nečeg takvog 

po plaži. Plaže se najčešće kontroliraju ona 2-2,5 mjeseca i to pola 6., 7. i 8. i to je to. 

- održavanje rasvjete – žarulja 110 W E27 – cijena 115 kn/komad, predviđeno 3000 komada, 

vjerujem da je to greška te da je prava količina 300 komada. No svejedno čak i ako je to 300 

komada imam dva pitanja – je li Bošana šalje nekog na put po svaku žarulju u tvornicu žarulja 

i je li mi uopće imamo toliko rasvjetnih tijela u gradu koja koriste takvu žarulju. Ako imamo, 

kako je moguće da ih toliko trošimo godišnje? Zašto se nitko u gradskoj upravi ili na kraju 

krajeva gradonačelnik ne zapita što se događa s tim žaruljama i zašto ih toliko treba. To su još 

žarulje koje bi trebale biti s posebnim svojstvima za industrijsku upotrebu, pa bi samim time 

trebale biti i izdržljivije, a u nastavku je postavljen još cijeli niz tih žarulja i cifra od koje boli 

glava samo na žaruljama. Mi potrošimo preko 60.000 kn godišnje na kupnju 660 žarulja, a 

promijenimo ih po stavci 98 samo 550 komada i na to potrošimo još 22000 kn. Vjerujem da se 
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to može riješiti prelaskom na LED rasvjetu gdje ćemo sniziti troškove zamjene žarulja jer je 

LED žarulja dugotrajnija, manje troši, te zahtjeva manje brige i troškova. 

-čišćenje šahtova je napravljeno prvi put da sam ja vidio, a pitao sam i druge građane, pa su mi 

rekli da su prvi put vidjeli da se čistilo nakon poplave, tako da 1040 sati godišnje za sve šahte 

nekako ne zvuči uvjerljivo, jer ako se održava stalno, to ne može biti toliko puno. 

Moje mišljenje je da kad bi zbrojili sve sate koje ste nabrojili ovdje i podijelili na broj djelatnika 

Bošane, da bi vjerojatno ispalo da rade negdje oko 40 sati dnevno za grad Biograd. Vjerujem 

da ću se za zabavu malo poigrati sa svim tim radnim satima koje ste naveli i probati to točno 

izračunati. Mišljenja sam da ove vrijednosti treba korigirati i smanjiti prema realnim 

vrijednostima, te predlažem da se ovaj program prolongira za slijedeću sjednicu nakon revizije 

i onda da na usvajanje Gradskom vijeću. 

 

       Gradsko vijeće sa  8 glasova „ZA“  4 „PROTIV“ 1 „SUZDRŽAN“ usvojilo 

Program 

održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Biograda na Moru za 2018. godinu 

Tekst Programa čini sastavnicu izvornog zapisnika. 

 

AD/8. 

     Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Biogradu 

na Moru za 2018. godinu 

 Vijećnica Slavica Jeličić:  Koliko će se nerazvrstanih cesta graditi  i gdje za 6 milijuna 

i 700,00 kuna? Odgovor molim u pisanom obliku. 

  

 Glasovanjem je utvrđeno da je Gradsko vijeće sa 8 glasova „ZA“ 5 „PROTIV“ 0 

„SUZDRŽANO“ usvojilo Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

u Gradu Biogradu na Moru za 2018. godinu. 

 

 Tekst Programa čini sastavnicu izvornog zapisnika. 

 

AD/9.  
       Prijedlog Odluke o donošenju Plana gospodarenja otpadom Grada Biograda na Moru 

za razdoblje 2017. - 2022. godine 

         Gradonačelnik: Zamolio bih gospodina Davora Ivanovića da usmeno obrazloži  ovu 

točku. 

 Davor Ivanović stručni suradnik u Odsjeku za prostorno uređenje graditeljstvo i zaštitu 

okoliša : Strategija gospodarenja otpadom Republike Hrvatske propisala je smjernice a Zakon 

o održivom gospodarenju otpadom propisuje obvezu izrade planova gospodarenja otpadom. U 

Republici Hrvatskoj na  snazi je Plan gospodarenja otpadom Republike Hrvatske za razdoblje 

2017-2022 s kojim se izrađuju i usklađuju planovi gospodarenja otpadom nižeg reda tj. jedinica 

lokalne samouprave. 

 Člankom 21. Zakona o održivom gospodarenju otpadom određeno je da Plan 

gospodarenja otpadom jedinice lokalne samouprave donosi predstavničko tijelo jedinice 

lokalne samouprave te da se isti donosi za razdoblje od 6 godina. 

          Vijećnica Slavica Jeličić.Postavila je pitanje koliko košta strategija gospodarenja 

otpadom  2017.-2022 godine. 

           Gradonačelnik: Odgovor će biti u pisanom obliku. 

 Vijećnica Marija Zrilić u 9,50 sati  iz opravdanih razloga napustila sjednicu. 
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 Sjednici je nazočno 12 vijećnika. Gradslko vijeće sa 8 glasova „ZA“ 4 „PROTIV“ 

0“SUZDRŽANO“ donosi  Odluk o donošenju Plana gospodarenja otpadom Grada Biograda 

na Moru za razdoblje 2017. - 2022. godine. 

 

AD/10. 

        Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o gradskim porezima i prirezu na 

dohodak Grada Biograda na  

   Rasprave  nije bilo. 

   Gradsko vijeće sa  8 glasova“ZA“ 3 „PROTIV“ 1 „SUZDRŽAN“ donijelo 

 

Odluku 

o gradskim porezima i prirezu na dohodak Grada Biograda na Moru 

Tekst Odluke čini sastavnicu izvornog zapisnika. 

 

AD/11. 

 Vijećnik Antoni Rudić u 10,5 sati iz opravdanih razloga napustio sjednicu. 

      Sjednici je nazočno 11 vijećnika. 

        Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke  o korištenju javnih površina za 

postavljanje kioska i drugih montažnih objekata i naprava radi pružanja ugostiteljskih, 

turističkih, trgovačkih i sličnih usluga 

           U raspravi sudjelovala vijećnica Slavica Jeličić, predložila je da se u članku 2 Odluke 

briše: “ Gradonačelnik može prenijeti prava iz ugovora o zakupu novim ugovorom o zakupu 

javne površine za postavljanje ugostiteljskihe terase na zahtjev fizičke ili pravne osobe 

(pravnom sljedniku dosadašnjeg zakupnika)uz uvijet da nastavlja obavljati djelatnost 

dosadašnjeg zakupnika, kao i da predhodno podmiri sva dugovanja i obveze dosadašnjeg 

zakupnika prema Gradu, kao i da na svoje ime nema dospjelih nepodmirenih financijski 

dugovanja prema Gradu po bilo kojoj osnovi“ isto tako da se u članku 9 briše: “ 

Gradonačelnik može prenijeti prava iz ugovora o zakupu novim ugovorom o zakupu javne 

površine na zahtjev fizičke ili pravne osobe(pravnom sljedniku dosadašnjeg zakupnika) uz 

uvijet da nastavlja obavljati djelatnosti dosadašnjeg zakupnika, kao i da predhodno pomiri sva 

dugovanja i obveze dosadašnjeg zakupnika prema Gradu kao i da na svoje ime nema 

dospjelih nepodmirenih financijskih dugovanja prema Gradu po bilo kojoj osnovi." 

      Vijećnica je predložila da se  za taj prostor teba raspisati novi natječaj što je gradonačelnik 

i prihvatio.   

 Gradsko vijeće sa 7 glasova „ZA“ 3 „PROTIV“ 1 „SUZDRŽANO“ donosi Odluku o 

izmjenama i dopunama Odluke  o korištenju javnih površina za postavljanje kioska i drugih 

montažnih objekata i naprava radi pružanja ugostiteljskih, turističkih, trgovačkih i sličnih 

usluga. 

 Tekst Odluke čini sastavnicu izvornog zapisnika. 

 

AD/12. 
       Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika  
 Rasprave nije bilo.  

     Gradsko vijeće sa 7 glasova „ZA“ 3 PROTIV“ 1 „SUZDRŽANO“ donijelo Odluku o 

koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika 

          Odluka je dostavljena Odsjeku za gospodarstvo i financije. 

 

AD/13. 
      Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o stipendiranju učenika i studenata. 
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     Predlagatelj je gradonačelnik, obrazloženje je u pisanom obliku obrazlagatelj je 

gradonačelnik. 

 Gradsko vijeće sa  9 glasova „ZA“ 0 „PROTIV“ 2 „SUZDRŽANO“ 

     donosi Odlukeu o izmjenama i dopunama Odluke o stipendiranju učenika i studenata. 

 

AD/14. 

     Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o javnim priznanjima Grada Biograda na Moru 

 Gradsko vijeće sa 9 glasova „ZA“ 0 „PROTIV“ 2 „SUZDRŽANO“ donijelo je  

Odluku 

o izmjeni Odluke o javnim priznanjima Grada Biograda na Moru 

 

AD/15. 

        Prijedlog Odluke o osiguranju financijskih sredstava Agenciji za pravni promet i 

posredovanje nekretninama, Zagreb, Savska cesta 41/VI za pokriće dijela troškova građenja 6 

(šest) višestambenih građevina u naselju Biograd na Moru prema provedbenom programu 

društveno poticane stanogradnje (POS) . 

     U raspravi sudjelovali: 

Vijećnica Slavica Jeličić:. Zašto se nitko  ne javlja na natječaj ? 

 Gradonačelnik odgovorio: Ako želimo POS stanove  ovo je jedini način da se grade 

POS stanovi u Biogradu. 

Vijećnik Ante Fuzul:  Postavlja pitanje kako će se vratiti ti novci. 

Nznam da li nam uopće treba taj POS. Cijeli taj projekt je upitan. 

36 obitelji dobit će stan,  znamo da je ovo od mora daleko 350 metara. Prepostavljam da če ovo 

biti 36 apartmana, ne znam koliko  bi bilo zainteresiranih da je ostala izgradnje POS stanova na 

lokaciji Jankolovica, koja je bila predviđena prijašnjim planovima. 

 Gradonačelnik: Od Jankolovice smo odustali jer nismo dobili zemljište od strane 

Republike Hrvatske. 

 Gradsko vijeće sa 7 glasova“ZA“ 2“PROTIV“ 2 „SUZDRŽANO“ donijelo je 

Odluku 

o osiguranju financijskih sredstava Agenciji za pravni promet i posredovanje nekretninama, 

Zagreb, Savska cesta 41/VI za pokriće dijela troškova građenja 6 (šest) višestambenih 

građevina u naselju Biograd na Moru prema provedbenom programu društveno poticane 

stanogradnje (POS) 

AD/16. 

      Prijedlog Odluke o kupnji 6 (šest) stanova u naselju Biograd na Moru za potrebe grada 

Biograda na Moru od prodavatelja Agencije za pravni promet i posredovanje nekretninama, 

Zagreb, Savska cesta 41/VI 

 U raspravi sudjelovali: 

 Vijećnica Slavica Jeličić: 

 Na vrime se nije točno procjenilo koliko će to sve skupa  koštati, udio Grada  Biograda 

na Moru je u svemu tome prevelik. Ako je Grad prisiljen kupiti  stanove onda neka po razumnoj 

cijeni iznajmi ili proda  deficitarnim kadrovima  koji su na funkciji ili npr. dosta profesora  koji 

rade u Srednjoj školi putuju iz drugih mjesta i  kad završi radno vrijeme odlaze svojim kućama 

, umjesto da sudjeluju u životu grada 24 sata na dan. 

    

          Gradsko vijeće  sa 7 glasova „ZA“ 4 „PROTIV“ 0“SUZDRŽANO“ donijelo je 

 

Odluku 
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o kupnji 6 (šest) stanova u naselju Biograd na Moru za potrebe grada Biograda na Moru od 

prodavatelja Agencije za pravni promet i posredovanje nekretninama, Zagreb, Savska cesta 

41/VI 

AD/17. 

      Prijedlog Odluke o poništenju Odluke o raspisivanju i provođenju javnog natječaja za 

prodaju građevinskog zemljišta - nekretnina oznake kč. br. 5/21, Kosa, površine 3.000 m2, 

upisane u zemljišnoknjižnom  ulošku broj 9664 k. o. Biograd, KLASA: 944-01/16-01/36, 

URBROJ: 2198/16-02-16-5 od 14. rujna 2016. godine 

 Gradsko vijeće sa 8 glasova „ZA“ 3 „SUZDRŽANO“ donijelo je 

Odluku 

o poništenju Odluke o raspisivanju i provođenju javnog natječaja za prodaju građevinskog 

zemljišta - nekretnina oznake kč. br. 5/21, Kosa, površine 3.000 m2, upisane u 

zemljišnoknjižnom  ulošku broj 9664 k. o. Biograd, KLASA: 944-01/16-01/36, URBROJ: 

2198/16-02-16-5 od 14. rujna 2016. godine 

AD/18. 

  Prijedlog Odluke o prodaji 16 građevinskih zemljišta u Industrijskoj zoni Biograd na 

Moru 

. 

 Gradsko vijeće sa 7 glasova „ZA“ 4 „PROTIV“ 0“SUZDRŽANO“ donijelo je  

Odluku 

o prodaji 16 građevinskih zemljišta u Industrijskoj zoni Biograd na Moru 

 

AD/19.  

   Prijedlog Zaključka o kupnji nekretnine oznake kat.čest.br. 2274/4, D. Granda, put, 

površine 110 m², upisane u zemljišnoknjižnom ulošku broj 1722 k. o. Biograd na Moru, 

vlasnika Marice Weiser u svrhu izgradnje dijela prometnica – nerazvrstane ceste (Ulica 

Velike Kapele), 

Davor Ivanović, voditelj Odsjeka za prostorno uređenje i graditeljstvo dao je objašnjenje  da je 

Gradsko vijeće na svojoj  8. sjednici održanoj 12. ožujka 2014. godine donijelo Odluku o 

prodaji 21 građevinska zemljišta u Industrijskoj zoni, te na svojoj 2. sjednici održanoj 13. srpnja 

2017. godine Odluku o prodaji 5 građevinskih zemljišta u Industrjskoj zoni., ali su 

parcelacijskim elaboratom u međuvremenu kat.čest. br. 454/2 458/1,459/5,456/1 cijepane. 

       Vijećnica  Slavica Jeličić postavila je pitanje koliko je Grad Biograd dobio sredstava od 

prodaje parcela u Industrijskoj zoni, a koliko je te parcele platio kad se to izdvajalo . 

 Gradonačelnik je odgovorio da ce se odgovoriti u pisanom obliku. 

    Gradsko vijeće sa 7 glasova „ZA“4“PROTIV“ 0 „SUZDRŽANO“ donijelo je  

Zaključak 

o kupnji nekretnine oznake kat.čest.br. 2274/4, D. Granda, put, površine 110 m², upisane u 

zemljišnoknjižnom ulošku broj 1722 k. o. Biograd na Moru, vlasnika Marice Weiser u 

svrhu izgradnje dijela prometnica – nerazvrstane ceste (Ulica Velike Kapele), 

 

 

 

AD/20. 

       Prijedlog Zaključka o kupnji nekretnine oznake kat.čest.br. 3707/16, Prućanik-Gladuša, 

šuma, površine 1092 m², upisane u zemljišnoknjižnom ulošku broj 10117 k. o. Biograd na 

Moru, vlasnika T.D. MIRNOVEC PARK d. o. o., Biograd na Moru u svrhu izgradnje 

prometnice – nerazvrstane ceste na predjelu zv. Iza Gladuša  

 U raspravi sudjelovao: 
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  Vijećnik Ante Fuzul izjavio da se sjeća da je T.D. Mirnovec kupio od Grada Biograda na Moru 

predmetno zemljište po nižoj cijeni od cijene po kojoj bi Graf sada kupio to zemljište,kako se 

sjećam  po cijeni od 150,00kn/m2. 

Također Grad je potrošio 5 milijuna kuna za izradu Prostornog plana i UPU-a, oslobodio od 

komunalnog doprinosa, pogodovao na sve načine, kad je već takva potreba onda je opravdano 

i da Grad kupi to zemljište po cijeni po kojojoj je i istu prodao, odnosno ne može biti 200 

kuna/m2 nego da ista bude 150 kuna/m2. 

  Gradonačelnik  se zahvalio vijećniku Fuzulu na primjedbi i predložio da ista bude 150 

kuna/m2. 

 

 Vijećnik Toni Bogdanić u 10,37 iz opravdanih razloga napustio je sjednicu. 

           Sjednici je nazočno 10 vijećnika. 

Gradsko vijeće  sa 6 glasova „ZA“ 4 „PROTIV“ 0“SUZDRŽANO“ donijelo je  

 

Zaključak 

 o kupnji nekretnine oznake kat.čest.br. 3707/16, Prućanik-Gladuša, šuma, površine 1092 

m², upisane u zemljišnoknjižnom ulošku broj 10117 k. o. Biograd na Moru, vlasnika T.D. 

MIRNOVEC PARK d. o. o., Biograd na Moru u svrhu izgradnje prometnice – nerazvrstane 

ceste na predjelu zv. Iza Gladuša  

 

AD/21. 

 Prijedlog Zaključka o kupnji nekretnina kat. čest. br. 1987/12, i kat. čest. br. 1987/14, obje 

upisane u zk. ulošku broj 10126, i kat. čest. br. 1987/15 upisane u zk. ulošku broj 6654, sve 

k. o. Biograd, radi izgradnje prometnice (ulica Mihovila Pavlinovića) i sustava odvodnje 

otpadnih sanitarnih voda 

. Predlagatelj je gradonačelnik, obrazloženje je u pisanom obliku obrazlagatelj je gradonačelnik. 

 Vijećnica Branka Golić u 10,40 sati nakratko napustila sjednicu 

 Sjednici je nazočno 9 vijećnika. 

          U 10,45 sati vratila se na sjednicu. 

         Sjednici je nazočno 10 vijećnika. 

 Gradsko vijeće sa 6 glasova „ZA“ 4 „SUZDRŽANO“ Gradsko vijeće donijelo je 

Zaključak 

o kupnji nekretnina kat. čest. br. 1987/12, i kat. čest. br. 1987/14, obje upisane u zk. 

ulošku broj 10126, i kat. čest. br. 1987/15 upisane u zk. ulošku broj 6654, sve k. o. 

Biograd, radi izgradnje prometnice (ulica Mihovila Pavlinovića) i sustava odvodnje 

otpadnih sanitarnih voda 

 

 Vijećnica Slavica Jeličić u 10,49 na kratko naputila sjednicu. 

       Sjednici je nazočno 9 vijećnika. 

 

AD/22.    

      

       Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra nekretnina kat. čest. br. 3083/3, put, 

površine 4 m2, upisane u zk. ul. broj 4360 k. o. Biograd 

 

           Gradsko vijeće sa  6 glasova „ZA“ 3 „SUZDRŽANO“ donijelo je  

 

                                                               Odluku 

o ukidanju statusa javnog dobra nekretnina kat. čest. br. 3083/3, put, površine 4 m2, 

upisane u zk. ul. broj 4360 k. o. Biograd 
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AD/23. 

        Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra nekretnina kat. čest. br. 3083/3, put, 

površine 4 m2, upisane u zk. ul. broj 4360 k. o. Biograd Predlagatelj je gradonačelnik, 

obrazloženje je u pisanom obliku obrazlagatelj je gradonačelnik. 

 Gradsko vijeće sa 6 glasova „ZA“  0“PROTIV“ 3 „SUZDRŽANO“ donijelo je 

 

Odluku 

o ukidanju statusa javnog dobra nekretnina kat. čest. br. 3083/3, put, površine 4 m2, upisane u 

zk. ul. broj 4360 k. o. Biograd  

AD/24. 

        Prijedlog Odluke o ispravku pogreške u kartografskom dijelu Urbanističkog plana 

uređenja za cjelovito građevinsko područje Grada Biograda na Moru - središnji dio južno od 

Jadranske ceste (Poluotok, Jaz, Vruljine, Bošana, dio Primorja, Kožina, Centar, Tuče, Glavica, 

Rust, Meterize, Granda).Predlagatelj po ovoj točki je gradonačelnik obrazloženje je u pisanom 

obliku obrazlagatelj je gradonačelnik, pa ga pozivam ako ima potrebe za dodatnim 

obrazloženjem. 

  Davor Ivanović nastavio  je da je Gradsko vijeće na svojoj 38. sjednici od 19. travnja 

2017. godine donijelo Odluku o donošenju 2. izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja. 

Uočena je pogreška na kartografskom dijelu, mada na kartografskim prilozima predmetnog 

UPU-a nije ucrtana izmjena sukladno primjedbi podnositelja Branimira Strpića koja je usvojena 

Izvješćem o javnoj raspravi , a primjedbom na traženo da se koridor prometnice koji prolazi 

preko kat.čest. br. 293/3, 293/1, 293/2 i 294/1 sve k.o. Biograd suzi sa 8 na 6 m. 

        Rasprave nije bilo. 

 Gradsko vijeće sa 6 glasova „ZA“ 0 „PROTIV“ 3 SUZDRŽANO“ donijelo je 

 

Odluku 

o ispravku pogreške u kartografskom dijelu Urbanističkog plana uređenja za cjelovito 

građevinsko područje Grada Biograda na Moru - središnji dio južno od Jadranske ceste 

(Poluotok, Jaz, Vruljine, Bošana, dio Primorja, Kožina, Centar, Tuče, Glavica, Rust, 

Meterize, Granda). 

AD/25. 

 Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o poslovanju trgovačkog društva 

BOŠANA d. o. o. za turizam i usluge Biograd na Moru za 2016. godinu 

     U raspravi sudjelovala 

     Vijećnica Slavica Jeličić : Zašto se  izvješće za 2016. godinu dostavlja Gradskom vijeću  u 

prosincu 2017. godine? Moj prijedlog je  da se Nadzorni odbor mora sazvati prije nego što se 

šalju materijali za sjednicu Gradskog vijeća. 

 Gradonačelnik prihvaća primjedbu vijećnice Slavice Jeličić. 

 Suzana Horvat Kolanović odgovorila je  ovo je već bilo na sjednici Gradskog vijeća i 

upravo zbog primjedbe da se Nadzorni odbor Bošane nije sastao na vrijeme, izvješće je sad 

dostavljeno. 

      Gradsko vijeće prima na znanje  Izvješće o poslovanju trgovačkog društva BOŠANA 

d. o. o. za turizam i usluge Biograd na Moru za 2016. godinu 

AD/26. 

       Vijećnica Slavica Jeličić u 10,56 vratla se na sjednicu. 

        Sjednici je nazočno 10 vijećnika. 

        Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o poslovanju trgovačkog društva 

KOMUNALAC d. o. o. Biograd na Moru za 2016. godinu. 

Predlagatelj je gradonačelnik, obrazloženje je u pisanom obliku obrazlagatelj je 

gradonačelnik. 
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         Gradsko vijeće prima na znanje Izvješće o poslovanju trgovačkog društva 

KOMUNALAC d. o. o. Biograd na Moru za 2016. godinu 

 

AD/27.  

         Prijedlog Odluke o dodjeli Nagrade Grada Biograda na Moru za životno djelo za 

2017.godinu Katarini Pervan magistri farmacije. 

            

            Slavko Adžić Kapitanović predsjednik odbora za javna priznanja  kazao je da je na 

Odbor za  javna priznanja pristigao samo jedan prijedlog za životno djelo za gospođu 

Katarinu Pervan magistru farmacije. Odbor je jednoglasno usvojio prijedlog, te Gradskom 

vijeću dostavio na usvajanje 

. 

 U raspravi sudjelovao. 

           Vijećnik Ante Fuzul : Pozdravlja ovu Odluku, jako mu je drago , te ističe da je ovo 

trebalo biti davno prije. 

            

           Gradsko vijeće jednoglasno donijelo 

 

O D L U K U 

o dodjeli Nagrade Grada Biograda na Moru za životno djelo za 2017.godinu Katarini Pervan 

magistri farmacije 

 

  

            Tekst Odluke čini sastavnicu izvornog zapisnika 

            Odluka je dostavljena gospođi Katarini Pervan. 

 

 

S ovim je dnevni red 4. sjednice iscrpljen. 

Sjednica je zaključena u 11,15 sati. 

 

 

ZAPISNIK VODILA    PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 

Ana Nimac,v.r,               Tonči Šangulin ,v.r. 


